

嶺南大學 校友優惠



新一代
WiFi 7

上網神器 一機罩全家

免6個月月費 + \$0租機費



無需拉線 插電即用



舊樓村屋 上網救星



唔洗焗捱貴Plan

嶺南大學校友經此 QR Code 申請即可享有上述優惠

立即問問：☎9123 8886 或 📞



嶺南大學 校友優惠



特選客戶 快閃5G轉台優惠

日常基本用量

5G月費 \$ **98/30GB** 送 **3GB**
其後任用本地數據* 內地及澳門數據

內地常客首選

5G月費 \$ **139/50GB** 送 **3GB** + 內地副號
其後任用本地數據* 內地及澳門數據

享 免\$28行政費[▲]

全網通[#]

通行內地及澳門
所有5G網絡

嶺南大學校友經此 QR Code 申請即可享有上述優惠

立即問問：☎ 9123 8886 或 📞



長江和記實業成員

*當每月使用的流動數據用量超過該月服務計劃包含的公平數據用量，速度將會被限制至不高於1Mbps。▲只適用於合約期內。#中國廣電現時未有提供任何入境漫遊服務。當地網絡商所提供5G/4G漫遊服務，視乎個別網絡商之網絡覆蓋、系統兼容性、網絡設定及配置、流動裝置規格等因素。
- 須簽指定月費計劃。優惠期至2026年6月30日。優惠受條款及細則約束。

Lingnan University Alumni Offer



WiFi 7

Ultimate internet solution
for entire home

6 months fee wavier



\$0 Router
rental fee



No landlines,
plug & surf

Perfect for old buildings
and Village House

Say goodbye to
expensive plans

Lingnan University Alumni can enjoy the above benefits
by registering through this QR Code.

Check it out : ☎ 9123 8886 or 📞



Offer valid until 30 Jun 2026. Customers are required to commit a designated contract. Each account number can enjoy the offer only once.
Product images are for reference only. Terms and conditions apply.



A member of CK Hutchison Holdings

Lingnan University Alumni Offer



Exclusive 5G New/Port-in Plan Offers

Daily Essential Usage

5G
Monthly
Fee
\$

98/30GB

Thereafter Infinite Data*

Free 3GB

Chinese Mainland-Macau shared Data

Chinese Mainland Number

5G
Monthly
Fee
\$

139/50GB

Thereafter Infinite Data*

Free 3GB + Chinese Mainland Number

Chinese Mainland-Macau shared Data

\$28 Admin fee waiver[▲]

All-Net-Coverage Roaming[#]

Access to all 5G networks
in Chinese Mainland
and Macau

Lingnan University Alumni can enjoy the above benefits
by registering through this QR Code.

Check it out : ☎ 9123 8886 or 📞



A member of CK Hutchison Holdings

*When monthly mobile data usage exceeds the fair data usage, the thereafter data access speed (upload and download) will be restricted to not more than 1Mbps. ▲Applicable during the contract period. #China Broadnet does not provide inbound roaming service. Operators in designated destinations provide 5G/4G roaming service, subject to various factors such as coverage by individual mobile operators, system compatibility, network settings and configurations, the specifications of mobile devices and other relevant factors.
- Subscription to a designated monthly plan is required. Promotion valid until 30 June 2026. Terms and conditions apply.